
 

 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad XXII sesji Rady Miejskiej,  

w dniu 25 listopada 2019 r. 

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 1 interpelację w sprawie „wygładzenia” nawierzchni chodnika 

przy kościele Najświętszego Serca Pana Jezusa w Piaśnikach (na odcinku od cmentarza około 100 m 

w stronę skrzyżowania z ul. Chorzowską) oraz na trakcie pieszym z ul. Ślęzan w stronę przystanku 

tramwajowego przy ul. Bytomskiej – Jodłowej. Radna sugeruje „ponowne ułożenie płytek chodnikowych 

oraz wymianę kilku skruszonych, popękanych i wystających ponad poziom nawierzchni chodników.” 

 

Radny Dawid Kostempski - złożył 3 interpelacje adresowane do Prezydenta Miasta p. Daniela 

Begera: 

1. w sprawie wyłączenia z eksploatacji budynku mieszczącego się przy ul. Rudzkiej  

10 w Świętochłowicach oraz przyznanie lokali mieszkalnych dwóm lokatorom z uwagi  

na „koszmarny stan techniczny grożący zawaleniem ze względu na naruszone fundamenty, 

zmurszałe stropy i zawilgocone ściany”. Radny prosi o pilne zwrócenie się do Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego o opinię w w/w sprawie. Radny wskazuje, że szczególnej 

pomocy potrzebuje XXXXXXXXXXXXX ( zamieszkująca lokal przy XXXXXXXXX) wnioskując 

jednocześnie o objęcie całej rodziny kompleksową opieką socjalną przez Ośrodek Pomocy 

społecznej w Świętochłowicach.  

 

2. w sprawie „szybkiego przyznania lokalu mieszkalnego decyzją Prezydenta Miasta 

XXXXXXXXXXXX” (zamieszkałej obecnie w lokalu przy XXXXXXXXX, do którego nie ma tytułu 

prawnego). Radny sugeruje, że „zainteresowana powinna zostać objęta kompleksową opieką 

socjalną przez Ośrodek Pomocy Społecznej.” 

 

3. w sprawie podania informacji: 

 jakie jest zadłużenie miasta wobec Zarządu Transportu Metropolitalnego, (czyli podmiotu, 

który za nasza gminę organizuje transport publiczny) na dzień 25.11.2019 r.? 

 jaka jest kwota zaległości Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Lokalowej Sp. z o.o. 

wobec wspólnot mieszkaniowych, którymi zarządza? 

 

Kancelaria Rady Miejskiej informuje, iż w trakcie wypowiedzi radny Dawid Kostempski ustnie 

poinformował Przewodniczącego Rady Miejskiej p. Zbigniewa Nowaka, że posiada zgodę na podanie 

danych osobowych w/w lokatorów. 

  



 

 

Radny Dawid Malcherek - złożył 1 interpelację w sprawie naprawy nieczynnej latarni usytuowanej 

przy przejściu dla pieszych w pobliżu wyjazdu z ulicy Drzymały.  

 

Radny Łukasz Respondek - złożył 1 zapytanie w sprawie powołania Powiatowej Społecznej Rady  

do Spraw Osób Niepełnosprawnych. Radny zapytuje: 

 „Dlaczego  Rada nie ukonstytuowała się? 

 Z jakiego powodu Prezydent Miasta odwleka to posiedzenie? 

 Czy w związku z tym, że termin został przekroczony konieczne będzie wydanie kolejnego 

zarządzenia?” 

Ponadto w związku z powołaniem Pełnomocnika ds. Osób Niepełnosprawnych radny zapytuje: 

 „Dlaczego na stronie Urzędu Miejskiego cały czas widnieją dane poprzednika? 

 Z jakiego powodu? 

 Do kogo obecnie mają się zgłaszać osoby niepełnosprawne?” 


